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Hullámvasút minden szinten
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Az esernényt lragyornányosan Nogy
Lőszló, a Bajai OKK Kft. ügyvezetője
nyitotta meg. Örömmel üdvözölte a
régi ismerősöket és az új jelentkezö-
ket. rnajd bejelentette: a fő téma t€r-
rnészetesen idén is a gahona, illetve
minden, arni hoeaá kapcsolódik. ,,Ko-
rábban a vínus okgzott gondot, m§st
a háború. tlyen helyzetben különösen
fontos, hogy az árintettek megvitassák
a szakmai kihívásokat. illetve hitelesen
tájékoztassák egyrnást" - fogalmazott
a főszervező,
,A háborr]val kezdte kö§zóntőjét Zs€ó
ftóberí. a térség országgyűlési képvi-
selöje is: a fórurnon minden alkalgm-
rnal szó esett a nehézségekről. de ilyen
rregy gondok még sosem voltak; há-
borús he|yzet és energiaválság ál|ítja
új kihrívások elé a gazdaság szereplőit"
Hajd{t Míklós alpolgárrnester, a házi-
gaada bajai önkorményzat nevében
megköszönte a résztvevőknek, hogy
évről évre rnegtisztelik a vánost jelen-
létükket. ugyanakkor a kölcsönós biza-
[om fontosságát hangsúlyozta.
A szakmai elöadások sorát rancs$ro
Karnél, a FEBAGRü Cégcsoport elnöke
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nyitotta. Felelevenítette az elrnúlt év
fontosabb adatait, beszélt a jelentős
terméskiesésről és az ukrajnai gabona
helyzetéről, majd kiemelte, hogy rnost
az időjárásban jók a kilátások. ,,A ter-
més értékesítéséhez jó logisztika kell,
Magyarország exportorientáít a ga-
bonakereskedelmi ágazatban" - tette
hozzá, Ugyanakkor feltette a kérdóst:
az abnormális a normális?,,Nem mind-
egy, hogy a valóságban vagy a közös-
ségi térben élünk. Rengeteg álhír jele-
nik meg, ugyanakkor kevés a hiteles
információ, így nehéz üzletstratégíát
felépíteni. Ám ezen a konferencián
nincsenek téves híradások, itt valós in-
formációkkal gyarapodnak a résztve-
vők!" * köszönte a szervezőknek.
A folytatásban Otrok György, az iKR Kft.
üzletág-igazgatója a bizonytalan hely-
zetre hívta fel a figyelmet.,,A múlt tör-
ténelem, a jövő sci-fi!" - adott hangot
véleményének a szakember, aki a ter-
més kapcsán elmondta: az export és a
belső felhasználás jelentős növelésé-
vel. továbbá a tárolás támogatásával
lehetne kimozdítani a holtpontról a
piacot.
Erdélyi LászIó, a Konstancai Kikötő rna-
gy arországi képviselője szerint 5zoros
együttműködésre van szükség, s nem
mellékesen Magyarországon támogat-
ni kellene a hajózást a forgalom fellen-
dítéSe érdekében. Emellett sajnálattal
állapította meg. hogy nem áramlík az
információ, pedig nagyon kellenek a
hiteles hírek,
Körös Norberí, a Rail Cargo Zrt. vezér-
igazgatója a vasúti gabonafuvarozás-
ról adott tájékoztatást. Az energia-
költségek ugrásszerű növekedése a
fuvardíjak emelkedésével járt, ugyan-

dr, Deínkó Attita

akkor a háború miatt a száilítrnányo-
zás beindult, gabonaszállítási igény
jelentkezett. Az infrastruktúra viszont
nincs rneg hozzá. nyomtávváltá§ képez
akadélyt, ,,A MÁV és a fuvarozó vasút-
társaságak.jó partnernek bizonyultak,
így végül sikerüit a megfelelő mód-
szert bevezetni. De ettői függetlenül
nem vitás: hullámvasúton ülünk idén
és még jövőre is!" - fűzte hozzá,
A szakrnai előadásokat kerekasztal-be-
szélgetés követte. A moderátor Fóbíán
Zoltőn, a Mahart Container Center ügy-
vezetője, az MLSZKSZ aielnöke volt, a
résztvevők pedig: Bállnt Gyöl,gy, a Hun-
gária Agro Kft. ügyvezetője, Földhúzi
|ózsef, az NI Dep0 Zrt. vezérigazgatója,
Szirónyi Benu, a K&H Banktreasury üz-
letkötője, Mészáras Tibor, az Agrotrain
Kft, ügyvezetője és MladenJovanovic, a

Soyaprotein beszerzési igazgatója.
Mint elhangzott, aZ Átt oepo átraká-
si kapacitása nincs kihasználva, de
auguszttls 20-ától minden bizonnyal
komoly igény jelentkezik erre a szo|-
gáltatásra. Arról rnegoszlottak a véle-
mények, hogy mi a helyzet az ország

kórös Norbert

tárolási kapacitását illetőeri: egyesek
szerint szűkös, és elhelyezési gond
lesz, míg mások úgy véiték, hogy idén
nem lesz probléma a termény tároiá-
sával. A K&H Bank szekértője jó hírek-
kel is szolgált: a vezetó elernzők szerint
a kamat csökken, míg év végére az
infláció 11 százaiék kórül lehet, A jegy-
bank elkötelezett arneliett, hogy ptlzi-
tív (az inflációnál nagyobbJ reálkereset
szükséges. Ami a.jövői illeti, 2024-ben
6 százalékos inflációs kóltségvetéssel
számolnak.
A fórumot dr. Denkó Áfaiíg, a MC(
Geopolitikai Műhely vezetője, bizton-
ságpolitikai szakértő előadása zárta.
Aláhúzta, hogy a globá!is válság miatt
rendkívüli instabilitás kóvetkezhet be.
,,Egy bizios: a bizonytalanság. Az Önök
szakmájában a 2x2 rrrindig 4, de ná-
lunk ez nem mindig te{jesül,.," - rajzol-
ta rneg ajövőt,
A fórum kötet|en formában folytató-
dott a Kenyeres Birtok Petőfí-szigeti
egységében - ezúttal is kiváló ven-
déglátással, remek hangúlatban, mint
mindig.
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